

Casa Hromadka din Brebu Nou 162

Această casă este casa de vacanță a familiei Hromadka din Heidelberg. Adresa este Brebu Nou Nr. 162 (45°13'46.3"N 22°08'18.3"E) și se află diagonal față de biserica catolică. Cuplul Draghita și Willi Tcaciuc sunt vecinii familiei Hromadka și au grijă de casă când aceștia sunt plecați. Dacă este necesar, vă rugăm să sunați la Draghita și Willi Tcaciuc la numărul +40-728-233185. Proprietarii Erika și Georg Hromadka pot fi contactați la numărul de telefon mobil german +49 152 06236658 sau +49 1739129730 (erika.hrom@freenet.de, puba.hrom@freenet.com).

The Hromadka House in Brebu Nou 162

This house is holiday home of the friendly Hromadka family from Heidelberg. The address is Brebu Nou Nr. 162 (45°13'46.3"N 22°08'18.3"E), and is located diagonally opposite to the Catholic Church. The couple Draghita and Willi Tcaciuc are neighbours of the Hromadkas and are taking care about the house when the Hromadkas are not there. If necessary, please call Draghita and Willi Tcaciuc on +40-728-233185. The owners Erika and Georg Hromadka can be reached on their German cell phone number +49 152 06236658 or +49 1739129730 (erika.hrom@freenet.de, puba.hrom@freenet.com).

Das Haus Hromadka in Brebu Nou 162

Dieses Haus ist das Ferienhaus der freundlichen Familie Hromadka aus Heidelberg. Die Adresse lautet Brebu Nou Nr. 162 (45°13'46.3"N 22°08'18.3"E) und befindet sich schräg gegenüber der katholischen Kirche. Das Ehepaar Draghita und Willi Tcaciuc sind Nachbarn der Hromadkas und kümmern sich um das Haus, wenn die Hromadkas nicht da sind. Bei Bedarf rufen Sie bitte Draghita und Willi Tcaciuc unter +40-728-233185 an. Die Eigentümer Erika und Georg Hromadka sind unter ihrer deutschen Handynummer +49 152 06236658 oder +49 1739129730 (erika.hrom@freenet.de, puba.hrom@freenet.com) erreichbar.